
全自动移印机系列-美瞳移印机

AUTOMATIC PAD PRINTER SERIES
CONTACT LENS PAD PRINTING

全自动移印机系列-转盘移印机

AUTOMATIC PAD PRINTER SERIES
ROTARY PAD PRINTING
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产品特点  STANDARD FEATURES

除尘系统采用SP离子风棒处理工件表面；

下料系统 Unloading System
采用PLC加触摸屏操控，功能参数灵活设置，便于操作人员调试和管理；
采用自动上下料系统，快速准确，减少人力，提高自动化程度；

采用机械手自动输送工作台，运行平稳，定位精准；

采用精密气动元件和电磁阀，确保产品的优良品质。

采用密封式油盅上墨系统，节省油墨量，干净环保；
独立的胶头上下行程和速度调节，便于定位；

可以印刷不同颜色和图案，满足多样化的市场需求；

Adopting PLC and touch screen control, flexible setting of functional parameters, easy for operators to debug and manage.
Adopting an automatic loading and unloading system, fast and accurate, reducing manpower, and improving automation level.
The dust removal system adopts SP ion air rod to treat the surface of the workpiece.
Using a robotic arm to automatically transport the workbench, it runs smoothly and has precise positioning.
Independent rubber head up and down stroke and speed adjustment for easy positioning.
Adopting a sealed ink cup ink system, saving ink volume, clean and environmentally friendly.

Using precision pneumatic components and solenoid valves to ensure excellent product quality.
Can print different colors and patterns to meet diverse market demands.

上下行程 / Up And Down Itinerary 0~150mm
0~200mm
100×200×10mm

2000 X 1400 X 2000mm前后行程 / Front And Back Travel
钢板尺寸 / Steel Plate Size

重量 / Weight 

印刷速度 / Printing Speed

机器尺寸 / Machine Dimensions
气压 / Air Pressure
功率 / Power 

规格参数 SPECIFICATION PARAMETERS

产品特点  STANDARD FEATURES

适合按键，PVC胶片，镜片，卡类等平面产品的印刷；
采用PLC控制系统及触摸屏操控，设置灵活，操作方便；
自动提升上料器及机械手上料，快速准确，减少人力；
配备离子风棒除尘装置及机械手压料装置，方便快捷；

采用精密气动元件和电磁阀，确保产品的优良品质。

上墨方式可选用密封式油盅或敞开式墨盘，配备自动清胶装置；
采用多工位转盘工作台，精密分割器驱动，运行平稳，定位精准；

采用机械手自动卸料，确保了印刷的连续与稳定，提高自动化程度；

Suitable for printing flat products such as buttons, PVC film, lenses, cards, etc.
Adopting PLC control system and touch screen operation, flexible settings and convenient operation.
Automatic lifting feeder and robotic arm feeding, fast and accurate, reducing manpower.
Equipped with ion air rod dust removal device and mechanical arm material pressing device, convenient and fast.
Adopting a multi station precision turning table, it runs smoothly and has precise positioning.
The ink can be applied using a sealed ink cup or open tray, equipped with an automatic cleaning device.

Using precision pneumatic components and solenoid valves to ensure excellent product quality.
Using a robotic arm for automatic unloading ensures continuous and stable printing, improving the level of automation.

470kg

6~8bar
1.5kW1500~1800Pcs/hr

型号 / Model HH-300S/A
圆盘尺寸 / Disk Size 650mm

100×150mm
2090 X 1438 X 1686mm

钢板尺寸 / Steel Plate Size

重量 / Weight 

印刷速度 / Printing Speed

机器尺寸 / Machine Dimensions
气压 / Air Pressure
功率 / Power 

规格参数 SPECIFICATION PARAMETERS
280kg

6~8bar
1.75kW800~1000Pcs/hr

印刷系统 Printing System印刷系统 Printing System

转盘工作台 Rotary Table Workbench

东莞市好合机械有限公司
HOWELL PRINT TECHNOLOGY LIMITED

好威尔印刷有限公司
HAOVER INTELLIGENT EQUIPMENT CO., LTD.

Screen&Pad printing Equipment&Supplies




